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Fabian Pszon
Radny Rady Miasta Kędzierzyn—Koźle

Proszę o informacje ile miasto oraz podmioty podległe przeznaczyły środków z

projektu Dugnat na promocję ijakie były to kwoty.
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